
Fèlix Llopart i Uyà
President de la Societat Coral Amics de la Unió

En Fèlix Llopart és un home que viu uns moments 
plens de felicitat. Sota la seva presidència la Societat 
Coral Amics de la Unió estrena un local en propietat. 
L’entitat centenària comença una nova etapa, un nou 
capítol de la seva història. La realitat d'un somni que 
ha estat possible gràcies al treball constant de tots 
els socis.

—Amic Fèlix, que sent el President davant la nova 
inauguració?

— Una gran alegria. I molt més perquè la meva fa
mília està del tot identificada amb la Societat Coral. 
El meu oncle en fou president, el. meu avi, cantant i 
el meu pare, cantant i secretari. I tot això fa que la 
meva alegria sigui més gran. Un altre motiu és que 
la nostra seu està a l'indret a on va néixer la Societat.

—La nova seu és propietat de la Societat Coral.
Com s'ha finançat?

— Una part en concepte de trasllat l ’han abonada els 
quatre propietaris del local de la Plaça Porxada, i l'al
tra part la Societat amb el vist i plau de l ’Ajuntament, 
que essent ell el llogater ens ha deixat negociar el 
trasllat. Nosaltres el local enfront a la Porxada n'érem 
rellogats. L'Ajuntament ens ha donat tota mena de fa
cilitats i els estem molt agraïts.

També he de fer esment de les col·laboracions dels 
socis que han subscrit i encara continuen subscrivint 
Aportacions Voluntàries Reintegrables.

—El nou local serà l'in ic i d'una nova etapa?

—Jo crec que sí, perquè les dependències velles eren 
molt petites per poder fer tot el que volíem. La Rot
llana gran i la Rotllana petita tindran espai per poder
se desenvolupar millor. Les noves instal·lacions perme
tran una bona biblioteca, una televisió en color, un 
aparell de vídeo i també una altra de música stèreo. 
També es podrà recuperar una secció de cinema afi
cionat. Les noves dependències seran aptes i boniques 
per desenvolupar totes les activitats culturals i socials 
de la Societat. A l ’entitat hi ha moltes senyores que 
en són sòcies també hi podrem organitzar-hi activitats 
per a elles com poder ésser de cuina, confecció, mo
des, etc. En resum una sèrie d'activitats de caire so
cial que l ’entitat pot fer i convé fer-ho.

—Vós creieu que la societat coral serà un lloc ideal 
per aprofitar el lleure?

— Molt bé. Al nostre local no s'hi apren res dolent. 
Això és molt important. Després en la nostra entitat 
hi ha gent molt apta i formada per dirigir i portar a 
terme totes les activitats que pensem hem de desen
volupar.

—Senyor President, quines són les activitats actuals 
de la societat?

—Tenim dues Corals. La Petita Mixta, amb trenta 
veus i la Gran, amb 31 veus, només homes. Hem d’a- 
fegir-hi la Secció d'Havaneres, formada per deu can
taires de la Rotllana. Un altra activitat és la que de
senvolupa la Secció d’Excursionisme amb tres o qua

tre sortides anyals, essent la més important la de la 
segona Pasqua, que es va a una capital de l'Estat o 
bé també a França.

—I quines seran les primeres noves activitats?

—El tornar de la Secció de Fotografia i Cinema i 
també la incorporació d'un grup musical. Hi ha també 
molt interès en formar una Coral Gran Mixta.

—L'activitat bàsica és fer cultura mitjançant el cant?

—Sí, però hi han altres activitats com cinema ama
teur, fotografia, cursets de música, i moltes d’altres 
activitats. Esteu segur que valdrà molt la pena ser so
ci perquè tenim pensat organitzar diverses activitats 
pels fills dels socis a les hores fora del col·legi com 
cursets de música, dibuix i altres.

—En la promoció musical hi cap tota mena de mú
sica?

—Tota. Tenim fet un grup d'Havaneres que debutarà 
precisament en els actes inaugurals. També hi tindrà 
cabuda la música moderna. Recorda que a l ’entitat hi 
havia existit un Grup de Rock que no va continuar per 
manca d'espai. El seu director n’era el mestre Rafel 
Sala. També havíem tingut un grup de guitarres. Quan 
estiguem ben instal·lats en el nou local tot això es po
drà tornar a promocionar.

—Hi podran fer quelcom més els socis en el nou 
local?

—Certament que sí. La nova Biblioteca facilitarà la 
pràctica de la lectura. Una sala destinada a la música 
permetrà escoltar-ne de tota mena. I també es faran 
sessions de cinema per a els socis que actualment 
som quatre-cents trenta i hem de lluitar per arribar al 
miler.

—Com ha respost el poble?

—Amb molt d'afecte i entusiasme. Tothom ens diu 
que això si que val la pena. I dintre de la resposta 
popular no podem oblidar la dels pintors. L'Agrupació 
d’Arts Plàstiques del Casino Club de Ritme i alguns 
d’altres el dia dotze a les nou del vespre donaran a 
la Societat Coral tretze obres, que decoraran les nos
tres instal·lacions.

Esperem que quan s'hagi contemplat el nou local, 
els granollerins que encara no ho han fet la seva Apor
tació, ens ajudaran a cobrir l ’emissió que tenim editada.

En Fèlix Llopart se sent un president feliç. Les seves 
paraules es desfan en elogis envers totes les perso
nes que han fet possible aquest nou local. El nou lo
cal que comença un capítol nou de la centenària So
cietat Coral Amics de la Unió.

Joan Sala i Vila
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